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INTERPELACJA

W Sprawie zorganizowania spotkania Rady Biznesu

Zwracam sig z pro6bq o zorganizowania spotkania Rady Biznesu (za pomocq
platformy internetowej), w kt6rym wzigliby udziat:
- cztonkowie Rady Biznesu, tj. przedstawiciele stowarzyszen biznesowych, uczelni
wyzszych, Urzgdu Pracy,
- pracownicy Urzgdu Marszatkowskiego, ZUS,
- prezydenci miasta Wtoctawek.

Z uwagi na zaistnialq sytuacjg zwiqzanq z pandemiq, uruchamiania kolejnych tarcz
antykryzysowych (dla wybranych branz) warto postuchac ekspert6w. lnformacja jest
bardzo wa2nqbroniq. Mo2e pozwoli6 nam przedsigbiorcom przetnvac.

RAZEM DAMY RADE.
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